
Protokół Nr  12/09 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  17 sierpnia  2009 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zapoznanie się z informacją o działalności finansowo-rzeczowej RWiK i BTBS za I 

półrocze 2009 r.  
Przedstawiają: 
Marianna Przychodni, Prezes RWiK 
Władysław Szymielewicz, Prezes BTBS 
 
3.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard 
na lata 2003-2010 – druk E, 

b) w sprawie podjęcia realizacji inwestycji polegających na przebudowie ulic Asnyka, 
Curie-Skłodowskiej i Polnej w Białogardzie – druk – M, 

Przedstawia: Waldemar Marczyk, Naczelnik IM 
 

c) zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2009.  
Przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 
4. Sprawy różne. 
5.  Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1500 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 
Domański. Komisja przyjęła zmieniony porządek tj. pkt 3c przeniesiono na wniosek Pani 
Skarbnik na początek tematyki i protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-3 
(jednogłośnie).   
 
Ad 3 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
c) zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2009.  
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały zmieniającej uchwałę budżetową  
na rok 2009, głosując: za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

Ad 4 

W sprawach różnych radni zapoznali się z następującymi sprawami: 
Prezes BTBS – pytał czy dla BTBS będą przekazane środki? 
Skarbnik – odpowiedziała, że nie ma opinii z Rady Miejskiej w tej sprawie. 
W.Czurko – pytał ile będzie kosztowało zamieszczanie dodatkowych informacji w 

Białogardzianinie? Na ile opiewa wynagrodzenie miesięczne Rzecznika? 
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Skarbnik -  odpowiedziała, że jest zlecenie pn. przejrzysty urząd na okres od lipca do września 
2009 r. i na łączną kwotę 6 tys. zł dla Białogardzkiej Telewizji Kablowej. Obecnie ma być 
zapłacona faktura na kwotę 2 tys. zł. Z „Białogardzianinem” został podpisany aneks dot. 
zamieszczania informacji w tym zakresie. Informacja jest poufna. Chodzi o aneks do § 1, 
gdzie wydawca zobowiązuje się na str. 4 i 5 zamieszczanie w piątek zdjęć dotyczących 
Białogardu. Dodatkowe wynagrodzenie wynosi 549 zł brutto tygodniowo. Odnośnie  
funduszu płac Pani Rzecznik należy zapytać Panią kadrową. 

W.Czurko – pytał czy Miasto ma zabezpieczone środki zapisane w  WPI? 
Skarbnik -  odpowiedziała, że tak. 
Sł.Domański – pytał o obecne wskaźniki finansowe Miasta z tytułu zadłużenia? 
Skarbnik -  odpowiedziała, że są duże. 
Sł.Domański – pytał o stanowisko w sprawie sali ośrodka? 
Skarbnik -  stwierdziła, że nic nie wie na temat umowy. 
 

Ad 2 

Informację o działalności finansowo-rzeczowej RWiK  za I półrocze 2009 r., stanowiącą 
załącznik do protokołu przedstawiła Marianna Przychodni, Prezes RWiK. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
St.Hatłas – pytał  ile BTBS płaci podatku do Miasta, czy planuje podwyżkę wody od nowego 

roku? 
Prezes RWiK – odpowiedziała, że około 600 tys. zł do Miasta, a 400 tys. zł do Gminy, razem 

rocznie ok. miliona. Prezes stwierdziła, że nie ma skalkulowanych stawek. Około 
października będą uwzględnione wszystkie wskaźniki inflacyjne. 

St.Hatłas – pytał czy jeśli o 50% zmniejszymy podatek nie będzie podwyżki? 
Prezes RWiK – odpowiedziała, że na pewno nie ulegnie podwyższeniu.  
Sł.Domański  – pytał jakie ulice w tym roku będą prowadzone? 
Prezes RWiK – odpowiedziała, że ul. Dworcowa, Drzymały, Dąbrowszczaków. Kontrakt 

opiewa do kwietnia 2010 roku.  
Sł.Domański – pytał o odtworzenie ulic? 
Prezes RWiK – wyjaśniła, że wykonawca ma obowiązek odtworzyć rozkopany odcinek. Nieraz 

wykonawcy dogadują się z zarządcami dróg. Wykonawca wykonuje przyłącze do danej 
nieruchomości. 

Sł. Domański -  pytał jaka część sieci wodociągowej pozostanie do wymiany? 
Prezes RWiK – odpowiedziała, że większość z roku 1926, reszta jak były budowane osiedla. 
 

Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 
 

Informację o działalności finansowo-rzeczowej BTBS  za I półrocze 2009 r., stanowiącą 
załącznik do protokołu przedstawił Władysław Szymielewicz, Prezes BTBS. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
St.Purol – pytał jakie zobowiązania będzie spłacał BTBS, ile zostało do sprzedaży mieszkań? 
Prezes BTBS – odpowiedział, że 800 tys. zł zapłacono, a brakuje 700 tys. zł. Do sprzedania 

jest 17 mieszkań a potrzeba sprzedaży dotyczy 7-8 mieszkań. 
 

Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 
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Ad 3 c.d. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard 

na lata 2003-2010 – druk E, 
Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik IM 
St.Purol – pytał dlaczego dopisano kolejne ulice skoro ich nie zrealizowano w poprzednich 

planach? 
Naczelnik IM -  odpowiedział, że dopiero zdążyliśmy zrobić dokumentacje i kosztorys. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-3 (jednogłośnie). 

 
b) w sprawie podjęcia realizacji inwestycji polegających na przebudowie ulic Asnyka, 

Curie-Skłodowskiej i Polnej w Białogardzie – druk – M, 
Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik IM 
 
Naczelnik IM – dodał, że ul. Drzymały i Mickiewicza zostały zakwalifikowane do następnego 

etapu uzyskania dofinansowania. To zadanie na dwa lata. Ma się rozpocząć przebudowa 
wiaduktu. 

St.Hatłas – pytał czy ul.  Asnyka będzie jedno czy dwukierunkowa? 
Naczelnik IM – stwierdził, że  na razie dwukierunkowa, bo nie było zmiany ruchu drogowego. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-3 (jednogłośnie). 

 
Ad 5 

 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 17.30 zakończono posiedzenie Komisji.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

Przewodniczący  Komisji 
  

                           Sławomir  Domański 
 


	Przewodniczący  Komisji  

